



Seen for legalization:

1. the signature of Jan Rudolph Muller, born in Amersfoort, the Netherlands, on May 20, 1964, identified by me Paul Alexander Joost Westhoff, civil law notary in Amsterdam, the Netherlands, (hereinafter the "notary"); and
2. the signature of Thomas Hartnett, born in Springfield, Massachusetts, United States of America, on July 4, 1964, identified by me, notary.

This statement explicitly contains no judgment as to the contents of the attached document.

Amsterdam, the Netherlands, November 24, 2016.



APOSTILLE

Convention de La Haye du 5 octobre 1961

1. Country: THE NETHERLANDS
This public document
2. Has been signed by: mr. P.A.J. Westhoff
3. Acting in the capacity of: civil law notary in
Amsterdam
4. Bears the seal/stamp of:
mr. P.A.J. Westhoff
Certified
5. At Amsterdam
6. On 24 november 2016
7. By the clerk of the Court of Amsterdam
8. No:
9. Seal/Stamp: **54116**
10. Signature
mw. S.H.M. van Breene



Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA

company number 590631/ номер компании 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:

Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/

Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

**RESOLUTION OF THE SOLE PARTICIPANT OF
ZHAIKMUNAI LIMITED LIABILITY PARTNERSHIP**

**РЕШЕНИЕ ЕДИНСТВЕННОГО УЧАСТНИКА ТОВАРИЩЕСТВА С ОГРАНИЧЕННОЙ
ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ ЖАЙКМУНАЙ**

14 November 2016

14 ноября 2016 года

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., a cooperative organized and existing under the laws of the Netherlands, having its corporate seat in Amsterdam, the Netherlands, with address Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376 (the "Cooperative"), being the sole participant of **Zhaikmunai Limited Liability Partnership**, a legal entity established under laws of Kazakhstan (business identification number (BIN) 970340003085), located at 090000, Republic of Kazakhstan, West-Kazakhstan region, city of Uralsk, 43/1 Alexandr Karev Street (the "Partnership"),

Nostrum Oil & Gas Coöperatief U.A., кооператив, созданный и действующий в соответствии с законодательством Нидерландов, с офисом, расположенным по адресу:, Gustav Mahlerplein 23 B, 1082 MS, Amsterdam, the Netherlands, (Нидерланды, Амстердам) зарегистрированный в торговом реестре Нидерландской Торговой Палаты под номером 59017376 (далее "Кооператив"), являющийся единственным участником **Товарищества с Ограниченной Ответственностью «Жайкмунай»**, юридическим лицом, созданным в соответствии с Законодательством Казахстана (бизнес идентификационный номер (БИН) 970340003085), расположенный по адресу 090000, Республика Казахстан, Западно-Казахстанская обл., г. Уральск, ул. Александра Карева 43/1 (далее "Товарищество"),

WHEREAS the Cooperative holds 100% participatory interest in the charter capital of the Partnership,

ПОСКОЛЬКУ Кооператив владеет 100% долевого участия в уставном капитале Товарищества,

adopts the following **RESOLUTION**:

принято следующее **РЕШЕНИЕ**:

1. To relieve Mr H.H.T. Wendel of his appointment as General Director of the Partnership with effect from 14 November 2016.
2. To appoint Mr Zhomart Gabdulkairovich Darkeyev as General Director of the Partnership with effect from (and including) 14 November 2016 until (and excluding) the fifth anniversary of that date.

1. Освободить г-на Херманна Хайнц Томас Венделя от должности Генерального директора Товарищества с 14 ноября 2016.
2. Назначить г-на Даркеева Жомарта Габдулкаировича на должность Генерального Директора Товарищества, с (и включая) 14 ноября 2016 по (и исключая) пятую годовщину этой даты.

Nostrum Oil & Gas Coöperatief UA

company number 590631/ номер компании 590631

Registered office: Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Amsterdam, The Netherlands/ Юридический адрес:

Gustav Mahlerplein 23B, 1082 MS, Амстердам, Нидерланды,

Registered with the trade register of the Dutch Chamber of Commerce under number 59017376/

Зарегистрирована в торговом реестре Торговой палаты Нидерландов под номером 59017376

For and on behalf of Nostrum Oil & Gas
Coöperatief U.A.:

От имени и по поручению Nostrum Oil & Gas
Coöperatief U.A.:

Jan-Ru Muller / Ян-Ру Мюллер

Director /Директор

Thomas Hartnett / Томас Хартнетт

Director /Директор